

尚进

九三学社社员,曾任小米集团副总裁 (2014 年-2022 年),现担任成都市科技顾问、小米集团技术委员会名誉副主席、大连理工大学经管学部客座教授。

联系方式

地址: 香港九龙长沙湾荔盈街 6号 3B座 22楼 B

电话: 63572590

电邮: 11405459@qq.com

教育经历

大连理工大学物理系学士(1994年-1998年)

研究方向

消费电子产品智能化

工作经历

1999 年-2005 年于金山软件,先后担任软件工程师、技术总监、总裁技术助理等职。

2014年-2022年于小米集团担任集团副总裁。

2002 年至今于小米集团担任技术委名誉副主席。



Shang Jin

Member of the Jiusan Society. Served as Vice President of Xiaomi Corporation from 2014 to 2022. Currently holds the positions of Technology Advisor of Chengdu, Honorary Vice Chairman of the Technical Committee of Xiaomi Corporation, and Visiting Professor at the School of Economics and Management of Dalian University of Technology.

Contact Information

Address: 22/F, Block B, 6 Liying Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

Telephone: 63572590

Email: 11405459@qq.com

Educational Background

1994 - 1998: Bachelor of Physics, Dalian University of Technology

Research Direction

Intelligentization of consumer electronics products

Work Experience

1999 - 2005: Worked at Kingsoft Software, successively holding positions such as software engineer, technical director, and technical assistant to the president.

2014 - 2022: Served as Vice President of Xiaomi Corporation.

Since 2002: Has served as Honorary Vice Chairman of the Technical Committee of Xiaomi Corporation.